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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  08/10/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

           2) Υπουργό Εσωτερικών 

           3) Υπουργό Επικρατείας (κ. Γεραπετρίτης) 

 

ΘΕΜΑ:  «Η Κυβέρνηση πετά στο δρόμο τις καθαρίστριες του ΟΑΕΔ για 

να συνάψει συμβάσεις με ανάδοχους εργολάβους» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

         

Στην επιστολή  της Συντονιστικής Ομάδας Συμβασιούχων Καθαριστών 

ΟΑΕΔ αναφέρεται η απόφαση της Διοίκησης  να καταργηθεί η σύμβαση 

ορισμένου χρόνου για τους εργαζόμενους στην καθαριότητα και στην 

φύλαξη στο Δημόσιο. Με αυτό τον τρόπο η Κυβέρνηση, εν μέσω 

πανδημίας ανοίγει το δρόμο για ανάθεση συμβάσεων σε ανάδοχους 

εργολάβους, οι οποίοι φέρεται να κοστίζουν στο Δημόσιο πολύ 

περισσότερα χρήματα.  

 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με την άνω επιστολή το Υπουργείο Εργασίας και 

δη ο ΟΑΕΔ μετά τη λήξη των συμβάσεων ορισμένου χρόνου  πεντακοσίων 

(500) καθαριστών, αποφάσισε να αναθέσει τον καθαρισμό των κτιρίων σε 

εργολάβους. Έτσι, σύμφωνα με την προκήρυξη του ΟΑΕΔ για τους 

εργολάβους (η οποία συμπεριλαμβάνεται στην υπ’ αριθμ. 5051/108/28-

09-2021 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου αυτού) για απασχόληση 

πεντακοσίων τριάντα (530) καθαριστών μερικής απασχόληση το ετήσιο 

κόστος αναμένεται να αγγίξει τα 5,83 εκατομμύρια ευρώ 

(συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ). 

 

Αν κανείς βέβαια υπολογίσει ότι πρόκειται για τριετείς συμβάσεις με τους 

εργολάβους, τότε η συνολική επιβάρυνση του ΟΑΕΔ και του αρμόδιου 
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Υπουργείου αναμένεται να φθάσει περίπου 10 εκατομμύρια ευρώ, 

προϋπολογισμός ο οποίος ξεπερνά κατά πολύ τον κόστος που δαπανούσε 

ο Οργανισμός για τις συμβάσεις ορισμένου χρόνου των πεντακοσίων (500) 

καθαριστών. 

 

Συνεπώς, ερμηνεύοντας διασταλτικά τον Ν.  4756/2021, η Κυβέρνηση 

επιλέγει να εξοστρακίσει πεντακόσιους (500) καθαριστές του ΟΑΕΔ, οι 

οποίοι μάλιστα κατά την πανδημία Covid-19 εργάζονταν καθημερινώς και 

αδιαλείπτως, αν και τετράωρης απασχόλησης, για την τήρηση των 

κανόνων υγιεινής στα κτίρια του ΟΑΕΔ, στοιχίζοντας  μάλιστα το 1/3 από 

όσα αναμένεται να επιβαρυνθεί το Δημόσιο για τις αναθέσεις σε 

εργολάβους.  

 

Πρόκειται για μια απόφαση που πλήττει βάναυσα τα συμφέροντα πολιτών 

που καθημερινά αγωνίζονται  για μια ελάχιστη αμοιβή προκειμένου να 

προσφέρουν τα απολύτως απαραίτητα  στις οικογένειες τους και  τα τέκνα 

τους. 

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Προτίθεσθε να φέρετε τις συμβάσεις  ανάθεσης έργου και τους 

οικονομικούς λόγους που ώθησαν τη Διοίκηση του ΟΑΕΔ στην 

σχετική απόφαση ενώπιον της αρμόδιας κοινοβουλευτικής 

επιτροπής Διαφάνειας, στα πλαίσια κοινοβουλευτικού ελέγχου; 

2) Προτίθεσθε να μονιμοποιήσετε ή άλλως να παρατείνετε τις 

συμβάσεις των καθαριστών του ΟΑΕΔ; 

3) Πως προκύπτει ότι η ανάθεση καθαρισμού των κτιρίων του ΟΑΕΔ 

σε ανάδοχο εργολάβο συμφέρει οικονομικά το Δημόσιο, συγκριτικά 

με το κόστος μονιμοποίησης των συμβασιούχων καθαριστών; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




